



Magnificent Tasmanian Blackwood

Born in Tasmania. Bred for the World.

豪华卓越的塔斯马尼亚黑木
原产于塔斯马尼亚，孕育世界。



Born in Tasmania. Bred for the World.

The beautiful island of Tasmania lies off the southern-most tip of Australia - the embarkation point for Antarctica.

The Blackwood from the fertile north-west region of the state grows slowly in the cool climate. This ensures it is a strong timber - ideal for fine furniture manufacture.

Blackwood features warm, golden tones and is sought-after by the best architects, designers and joiners world wide. Blackwood's unique colour and grain enhances the look and appeal of finely crafted furniture.

Its strength and beauty have ensured it is recognised internationally as a top quality timber for furniture and cabinetry. Blackwood is harvested sustainably under strict guidelines and carries PEFC international approval.

原产于塔斯马尼亚 孕育世界

美丽的塔斯马尼亚岛位于澳大利亚最南端- 去往南极洲的登船点。

黑木在肥沃的西北地区凉爽的气候下缓慢生长，这确保了它是强硬坚实的木材- 制造理想的高档家具。

黑木特质温暖，金色色调，受到全世界最好的建筑师，设计师和细木工的追捧。黑木独特的颜色和纹理使精心制作出的家具外观更具吸引力。

它的力量和美感已确保它是被世界认可的高品质木材家具和橱柜。黑木在严格的方针下可持续采伐并且也获得PEFC国际认可。



